
                                             Zápisnica č. 6/2021 
                       zo zasadnutia obecného zastupiteľstva, ktoré sa konalo 

                                                    dňa 08. decembra 2021 
 

Prítomní : viď prezenčná listina 

Overovateľ :  sl. Mgr. Erika Štefancová 

Návrhová komisia :  p. Blažej Mičuda a p. Jozef Mateička 

Zapisovateľ : p. Janka Gáborová 

 P r o g r a m :  

 1. Otvorenie zasadnutia 

 2. Voľba návrhovej komisie a overovateľa zápisnice 

 3.  Schválenie programu zasadnutia 

 4.  Kontrola plnenia uznesení 

 5.  Žiadosť o finančný príspevok – Združenie kresťanských seniorov Pruské 

 6.  Dodatok č. 6/2021 k VZN č. 1/2012 o miestnom poplatku...... 

 7.  Návrh plánu kontrolnej činnosti HK na I. polrok 2022 

 8.  Rozpočet na rok 2022 a výhľadovo na roky 2023 a 2024+stanovisko  HK 

       9.  Úprava rozpočtu  k 31.12.2021, rozpočtové opatrenie č. 6 

     10.  Vyhlásenie výberového konania na funkciu hlavného kontrolóra   

     11.  Asfaltovanie cesty – ihrisko – p. Raček 

     12.  Rôzne, diskusia 

     13.  Záver 

      

      

                                                                JEDNANIE 

 

1. Otvorenie –  zasadnutie obecného zastupiteľstva otvoril starosta p. Ing. Rastislav Krajčík 

/ďalej len „starosta“/, privítal prítomných a oboznámil ich s programom zasadnutia. 

Skonštatoval, že obecné zastupiteľstvo je uznášaniaschopné. 

2. Voľba návrhovej komisie a overovateľa zápisnice  
– do návrhovej komisie boli navrhnutí p. Blažej Mičuda a p. Jozef Mateička , za  overovateľa 

bola určená sl. Mgr. Erika Štefancová . 

Všetky materiály potrebné k zasadnutiu boli poslancom vopred zaslané elektronickou poštou. 

3. Schválenie programu zasadnutia  

– pán starosta oboznámil poslancov s programom zasadnutia. Program zasadnutia bol 

jednohlasne schválený.  

Za : p. Blažej Mičuda, p. Jozef Mateička, p. Milan Chudý, sl. Mgr. Erika Štefancová. Proti : 0. 

Zdržal sa : 0.  

4. Kontrola plnenia uznesení  

Uznesenia obecného zastupiteľstva č. 11/2021 a č. 12/2021 sú splnené, č. 13/201, č. 14/2021 

a č. 15/2021 sa plnia. 

5.Žiadosť o finančný príspevok – Združenie kresťanských seniorov Pruské – poslancom 

bola prečítaná žiadosť. Obec vzhľadom na finančnú situáciu, nebude v predmetnom roku  

finančný príspevok poskytovať. 

6. Dodatok č. 6/2021 k VZN č. 1/2012 o miestnom poplatku...... – dodatok bol zasalný 

poslancom elektronickou formou. Poslanci sa k nemu mohli vyjadriť, prípadne dať 

pripomienky do 03.12.2021. Dodatkom bol zvýšený poplatok za komunálny odpad na osobu 

a ro vo výške 23,36 € z pôvodných 21,90 € a množstvový zber bol stanovený vo výške 85,80 

€/  ks 110 l nádoby z pôvodných  75,79 €. Nakoľko neboli žiadne pripomienky, poslanci 

Dodatok č. 6/2021 jednohlasne schválili. Poslanci sa zároveň dohodli, že v roku 2022 



prehodnotia tento poplatok na rok 2023, kde by bolo stanovené, ak chce mať domácnosť napr. 

2 smetné nádoby. 

Za : p. Blažej Mičuda, p. Jozef Mateička, p. Milan Chudý, sl. Mgr. Erika Štefancová. Proti : 0. 

Zdržal sa : 0.  

K tomuto bodu bolo prijaté nasledovné uznesenie : 

Uznesenie obecného zastupiteľstva č. 16/2021 

a/ obecné zastupiteľstvo berie na vedomie Dodatok č. 6/2021 k VZN č. 1/2012 o miestnych 

daniach a miestnom  poplatku ..... 

b/ obecné zastupiteľstvo schvaľuje Dodatok č. 6/2021 k VZN č. 1/2012 o miestnych daniach 

a miestnom poplatku..... 

c/ obecné zastupiteľstvo ukladá zverejniť Dodatok č. 6/2021 k VZN č. 1/2012 na dobu 15 dní 

vo vývesnej  tabuli obecného úradu a riadiť sa v zmysle Dodatku 

7.  Návrh plánu kontrolnej činnosti HK na I. polrok 2022 – predstavila p. Dobrodejová, 

hlavná kontrolórka. Poslanci návrh jednohlasne schválili. 

Za : p. Blažej Mičuda, p. Jozef Mateička, p. Milan Chudý, sl. Mgr. Erika Štefancová. Proti : 0. 

Zdržal sa : 0.  

K tomuto bodu bolo prijaté nasledovné uznesenie : 

Uznesenie obecného zastupiteľstva č. 17/2021 

a/ obecné zastupiteľstvo berie na vedomie plán kontrolnej činnosti hlavného kontrolóra  

    na I. polrok 2022 

b/ obecné zastupiteľstvo schvaľuje plán kontrolnej činnosti hlavného kontrolóra 

     na I. polrok 2022 

8.  Rozpočet na rok 2022 a výhľadovo na roky 2023 a 2024+stanovisko  HK – informácie 

boli zaslané vopred. Poslanci vzali stanovisko hlavného kontrolóra na vedomie a rozpočet na 

rok 2022 a výhľadovo na roky 2023 a 2024 jednohlasne schválili. 

Za : p. Blažej Mičuda, p. Jozef Mateička, p. Milan Chudý, sl. Mgr. Erika Štefancová. Proti : 0. 

Zdržal sa : 0.  

K tomuto bodu bolo prijaté nasledovné uznesenie : 

Uznesenie obecného zastupiteľstva č. 18/2021 

a/ obecné zastupiteľstvo berie na vedomie rozpočet na rok 2022 a výhľadovo na roky 2023-

2024 a odborné stanovisko hlavného kontrolóra k návrhu viacročného rozpočtu obce na rok 

2022, výhľadovo na roky 2023-2024  

b/ obecné zastupiteľstvo schvaľuje rozpočet na rok 2022  

c/ obecné zastupiteľstvo žiada obecný úrad riadiť svoju činnosť v zmysle schváleného rozpočtu. 

9.  Úprava rozpočtu  k 31.12.2021, rozpočtové opatrenie č. 6  - predstavila p. Gáborová. Pán 

starosta ešte informoval o zakúpení záhradného traktora na kosenie trávnikov, kde je v cene 

zahrnutý aj dovoz a zloženie jednotlivých častí traktora. Poslanci s úpravou rozpočtu 

jednohlasne súhlasili. 

Za : p. Blažej Mičuda, p. Jozef Mateička, p. Milan Chudý, sl. Mgr. Erika Štefancová. Proti : 0. 

Zdržal sa : 0.  

K tomuto bodu bolo prijaté nasledovné uznesenie : 

Uznesenie obecného zastupiteľstva č. 19/2021 

a/ obecné zastupiteľstvo berie na vedomie úpravu rozpočtu k 31.12.2021 – rozpočtové 

opatrenie č. 6. 

b/ obecné zastupiteľstvo schvaľuje úpravu rozpočtu k 31.12.2021 – rozpočtové opatrenie č. 6 

c/ obecné zastupiteľstvo ukladá riadiť sa v zmysle schváleného rozpočtu 

10.Vyhlásenie výberového konania na funkciu hlavného kontrolóra – nakoľko končí 

hlavnému kontrolorovi obce jeho funkčné obdobie, je potrebné vyhlásiť nové výberové konanie 

na túto funkciu. Termín výberového konania na hlavného kontrolóra je stanovený na 

27.01.2022.  Poslanci s návrhom  jednohlasne súhlasili. 



Za : p. Blažej Mičuda, p. Jozef Mateička, p. Milan Chudý, sl. Mgr. Erika Štefancová. Proti : 0. 

Zdržal sa : 0.  

K tomuto bodu bolo prijaté nasledovné uznesenie : 

Uznesenie obecného zastupiteľstva č. 20/2021 

a/ obecné zastupiteľstvo berie na vedomie vyhlásiť výberové konanie na funkciu hlavného 

kontrolóra dňa 27.01.2022 v zmysle zákona  

b/ obecné zastupiteľstvo schvaľuje vyhlásiť výberové konanie na funkciu hlavného kontrolóra 

dňa 27.01.2022 v zmysle zákona 

11.Asfaltovanie cesty – ihrisko – p. Raček – p. Raček prišiel požiadavku na asfaltovanie cesty 

smerom k ihrisku predniesť spolu s ostatnými obyvateľmi spomenutej ulice. Uviedol, že by sa 

jednalo o cca 200 m. Prispeli by aj ostatní obyvatelia ulice. P. Miklovič navrhol jednosmerku 

a poznamenal, že po tento ceste premáva veľa áut, ktoré smerujú na ihrisko, alebo do fitnes 

centra. Pri suchom počasí sa veľmi práši a prach znehudnocuje nové omietky na rodinných 

domov. Pani Miklovičová poukázala na výstavbu hracej plochy na ihrisku. Po jej dokončeí 

bude navštevovať ihrisko ešte viac ľudí a bude väčia premávka áut. Poukázala aj na hluk počas 

hodov. Pán starosta poznamenal, že dokumentácia okolo vybavovania cesty predstavuje určitý 

proces, hlavne finančne, musí dať vypracovať projekt, urobiť výberové konanie atď....  

Pán Chudý podotkol, že v tejto ulici sa ešte plánuje ďalšia výstavba a kvalitná cesta nie je lacná 

záležitosť. Keďže financie obce sú obmedzené, najlepšie by bolo vybudovať cestu napríklad zo 

ašžtátneho rozpočtu za spoluúčasti obce. Priorila v tomto období je oprava poškodeného 

obecnôého vodovodu. 

Pán Mičuda zase pripomenul, že ďalšou prioritou je rekonšttrukcia materskej školy. 

Hlavná kontrolórka – je potrebné dodržať procesné postupy, teda projekt, cena, vyjadrenia 

odborníkov a hlavne získanie finančných prostriedkov, nakoľko by táto výstavba veľmi 

zaťažila obecný rozpočet. 

Pán  starosta debatu uzavrel tým, že po vyhotovení projektu bude obyvateľov tejto časti 

informovať o ďalšom postupe. 

12.Rôzne, diskusia –  

p. starosta – navrhol predaj obecného pozemku za ihriskom, ide o parcelu č. 2395 o výmere 

1000 m2. Je to mokraď a ozvali sa už aj záujemcovia, ktorí by v tejto lokalitechceli stavať 

rodinné domy. Obecné zastupiteľstvo sa bude o tomto návrhu zaoberať na budúcom zasadaní. 

Hlavná kontrolórka – pripomenula, že ak sa obec rozhodne predať uvedený pozemok, je 

potrebné vyhlásiť verejno-obchodnú súťaž. 

p. starosta – ďalej informoval o poruche na obecnom vodovode a potrebe zrealizovať servis 

a údržbu ventilov 

- ďalej je potrebné v priestoroch zberného dvora vybudovať spevnenú plochu, boi navrhnuté 

buď betónové panely alebo betón a v zadnej časti naviezť makadam 

 - ďalej je potrebné upraviť projekt rekonštrukcie materskej školy, ktorá sa bude realizovať 

z prostriedkov MAS Vršatec 

- termíny zasadnutí obecného zastupiteľstva pre rok 2022 – 09.02.2022, 20.04.2022, 

08.06.2022, 24.08.2022, 12.10.2022 a 14.12.2022 

p. Chudý – je potrebné doriešiť žľab v školskej ulici pri p. Mikolášovi – bude sa riešiť na 

zasadaní dňa 09.02.2022. 

13.Záver – p. starosta poďakoval všetkým za účasť na zasadnutí obecného zastupiteľstva, za 

dobrú spoluprácu počas roka a zasadnutie ukončil. 

 

Zapisovateľ : ......................................... 

 

 

Overovateľ zápisnice : .......................... 



 

 

Starosta obce : ...................................... 

 

 

 


